朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱 Basic English Listening and Speaking 基礎英語聽講

| 當期課號 | 3605 | Course Number | 3605 |
|--------|--|-----------------------|---|
| 授課教師 | 劉意鈴 | Instructor | LIU,YI LING S. |
| 中文課名 | 基礎英語聽講 | Course Name | Basic English Listening and Speaking |
| 開課單位 | 應用外語系(四進)一A | Department | |
| 修習別 | 必修 | Required/Elective | Required |
| 學分數 | 2 | Credits | 2 |
| 課程目標 | 此課程的目的主要在於幫助學生使用不同的策略,來發展基本的英語聽講能力。學生需要去做預測、推論、寫大綱、做筆記,並由語音的線索中找出重要的訊息。學生將運用這些策略來參與各種聽講練習與討論。 | Objectives | This course is designed to develop students" general listening comprehension and oral skills through a variety of strategies. Students will be asked to make predictions, draw inferences, outline, take notes, and listen for phonological clues that signal important information. Students will apply these strategies to a great variety of recorded English and discussions. |
| 教材 | 教科書(可於敦煌書局購得) Live CNN magazine with MP3 補充教材(檔案資料於課堂上發放) | Teaching Materials | Textbooks (available at Caves Bookstore). Live CNN magazine with MP3 Supplementary materials (to be distributed in class). |
| 成績評量方式 | 聽力/口說 測驗 (100%) | Grading | Listening/Speaking Exam (100%) |
| 教師網頁 | _ | | |
| 教學內容 | 應外系學生請看英語教學大綱 (1)在perception方面:將著重於學生在聽"語言"(音調、意義、拼字、句子)方面能力的訓練。 (2)在conception方面:將著重於學生在英文上的理解力的訓練。 | Syllabus 難,請勿非注影印。 | The is an extremely intensive and challenging course. Please note that attendance from the first class is of absolute importance!!! (1) On Perception: student will be trained to listen to the "language"; (the sound/meaning/spelling of words & sentencesetc.) (2) On Conception: students will be trained towards better understanding/comprehension in English. |

尊重智慧財產權,請勿非法影印。